
PROTOKÓŁ NR  18/17
z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa,

które odbyło się 27 kwietnia 2017 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godzenie 16:00, a zakończyło o 17:10.
Uczestniczyli w nim:
Członkowie Komisji:

1. Paweł Ciszewski – Przewodniczący komisji
2. Henryk Płoński
3. Krystyna Konieczna
4. Anna Klepacz

Nieobecni usprawiedliwieni:
Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:
1. Kamila Pędziwiatr
2. Andrzej Machnica
3. Zofia Ujma
4. Beata Grabowiec
5. Krzysztof Bizunowicz
6. Paweł Pituch
7. Mariusz Kubiak
8. Agnieszka Kryszkowska
9. Krzysztof Gorczyca
10. Stanisław Schmidt

Porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia - zatwierdzenie porządku obrad.
2. Informacje na temat działalności Spółki EKO Kowary w pierwszym okresie działalności.
3. Dyskusja na temat Spółki Hydromet.
4. Sprawy różne.
5. Zamknięcie posiedzenia.

Ad 1.
Przewodniczący  Komisji  Ochrony  Środowiska,  Przemysłu,  Handlu,  Usług  i  Rolnictwa
otworzył posiedzenie komisji. Porządek obrad został zaakceptowany przez członków komisji
jednogłośnie.  W dniu dzisiejszym, w jednym czasie odbywa się posiedzenie trzech komisji
stałych:  Komisja Ładu i Porządku Publicznego,  Komisja  Ochrony Środowiska, Przemysłu,
Handlu,  Usług  i  Rolnictwa  oraz  kontynuacja  Komisji  Gospodarki  Komunalnej,  która
rozpoczęła się o godz. 15:00.

Ad 2.
Na prośbę  Przewodniczącego Komisji  Ładu i  Porządku Publicznego,  Pana Pawła  Pitucha,
przedstawiciele nowo powstałej Spółki przedstawili i omówili działalność, jaka jest związana z
utrzymaniem  porządku  i  czystości  w  mieście.  Spółka  funkcjonuje  od  początku  kwietnia,
niestety po działalności poprzedniej firmy zostało dużo śmieci, które teraz musi sprzątać EKO
Kowary. Pan Pituch pytał o dystrybucję środków między podmiotami wchodzącymi w skład



spółki.  Zaproponował  aby  przedstawić  ścieżkę  dystrybucji,  kiedy  będzie  już  wszystko
dopracowane. Przedstawiciele Spółki spotkają się jeszcze z Radnymi jeżeli tylko wyjdzie taka
propozycja od Rady Miejskiej.

Ad 3. i ad 4. Poruszono temat petycji obywatelskich złożonych do tut. Urzędu Miejskiego
dotyczących  „sprzeciwu  wobec  przetwarzania  elektrośmieci  w  Kowarach,  w  atrakcyjnym
turystycznie rejonie miasta – Osady Podgórze”, w związku z działalnością firmy Hydromet.
Z informacji wynika, że Spółka kończy swoją działalność na terenie miasta.  
Radni  dyskutowali  o  projekcie  wyjścia  Gminy  Kowary  ze  Związku  Gmin  Karkonoskich,
co akceptują wszyscy Radni zebrani w dniu dzisiejszym. 

Ad 5. Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski komisji:

Protokołował:         Przewodniczący komisji:

Paweł Ciszewski Paweł Ciszewski


